
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 20/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 608/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης επί 
του  3ου θέματος «Εγκριση ή μη άσκησης 
πρωτοκόλλου διοικητικής αποβολής κατά του 
Στέφανου Κυνηγόπουλου». 

 
       Σήμερα 10 Οκτωβρίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 6-10-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Ι. Καλαϊτζίδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Κ. Πουλασουχίδης  
3. Β. Γιαννουλάκης Γ. Ορφανίδης  
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ν. Κεχαγιόγλου    
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη    
7. Ε. Γουναράς   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ι. Ακριβόπουλος   Πάρεδροι 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Πιτούλιας 

10. Θ.  Σιδηρόπουλος   Γ. Μανακούλης 
11. Γ. Τροχόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
13. Μ. Σακαλής    
14. Χ. Φουρνιάδης  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 606/2005 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Γ. Μιχαηλίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 608/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 609/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Α. Δελαβερίδης, Η. 
Σοφιανίδης, Κ. Μιχαηλίδης. 

15. Χ. Ντόβας 
16. Σ. Κρομμύδας 
17. Β. Ρήσσου 
18. Κ. Χιονίδης 
19. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20. Ι. Κουρουζίδης 
21. Μ. Γαβρίδης 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 612/2005 απόφασης 

προσήλθε ο κ. Μ. Γαβρίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. 
Γεωργιάδης, Ε. Γουναράς. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 617/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Χ. Γεωργιάδης και αποχώρησε ο κ. Α. Τσιάρας. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 618/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Ε. Γουναράς, Α. Δελαβερίδης, Α. Τσιάρας. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 628/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Μ. Γαβρίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 634/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Κ. Μιχαηλίδης και αποχώρησε ο κ. Α. 
Γκαμπέσης. 

22. Δ. Δάσκαλος 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Γ. Μιχαηλίδης 
25. Σ. Μηλιόπουλος 
26. Α. Παπαστεργίου 
27. Α. Τσιάρας 
28. Η. Σοφιανίδης 

 
 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το  3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 6-10-2005 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών Βασιλείου Γιαννουλάκη, που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι ο Στέφανος Κυνηγόπουλος  του Ανέστη κατέλαβε 
κοινόχρηστη έκταση-τμήμα του υπ’ αριθ. 2847 κοινοχρήστου δημοτικού τεμαχίου- 
εμβαδού 305μ2 που εμπίπτει στο Ο.Τ. 484 που χαρακτηρίζεται από το σχέδιο πόλεως 
ως χώρος ΠΡΑΣΙΝΟΥ, στην οποία κατασκεύασε δύο υπόστεγα, υπαίθρια ψησταριά, 
κλπ. 
 Σύμφωνα με το άρθρο 1 του Ν.Δ./τος 31/68 «περί προστασίας της περιουσίας 
των Ο.Τ.Α. όπως αντικαταστάθηκε με την παρ. 12 του Ν. 2307/95 (ΦΕΚ 113Α/95)»  
«το πρωτόκολλο διοικητικής αποβολής» προκειμένου περί δημοτικών κτημάτων 
συντάσσεται από τον Δήμαρχο, ύστερα από  απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου. 
 Υστερα από τα παραπάνω  παρακαλείται το δημοτικό συμβούλιο 
ν’αποφασίσει αν θα ασκηθεί πρωτόκολλο  διοικητικής αποβολής κατά του Στεφάνου 
Κυνηγόπουλου. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Γιαννουλάκης: Ο Στέφανος Κυνηγόπουλος  κατέχει κοινόχρηστη δημοτική 
έκταση στο Ο.Τ.484 που είναι χαρακτηρισμένη ως χώρος παρασίνου. Σ’ αυτή την 
έκταση είχε κατασκευάσει ένα υπόστεγο και μία υπαίθρια ψησταριά. Υστερα από 
καταγγελία κάποιου συμπολίτη, επελήφθη το Πολεοδομικό Τμήμα, δόθηκε  
προθεσμία στον κ. Κυνηγόπουλο να απομακρυνθεί από την έκταση αυτή ως τις 15 
Οκτωβρίου και παράλληλα  κοινοποιήθηκε έγγραφο από το Πολεοδομικό Τμήμα  στο 
τμήμα περιουσίας να κινήσει τη διαδικασία της διοικητικής αποβολής. Επειδή μέχρι 
προχθές δεν είχε απομακρυνθεί  από κει ο κ. Κυνηγόπουλος, φέρουμε θέμα στο Δ.Σ. 
για άσκηση πρωτοκόλλου διοικητικής αποβολής. Δεν υπάρχει τοπογραφικό 
διάγραμμα  από την υπηρεσία συντεταγμένο αλλά αυτό της πράξης, της άδειας, γιατί 
την ημέρα που πήγαν οι τοπογράφοι του Δήμου να αποτυπώσουν την έκταση, υπήρχε 
μέσα στην έκταση αυτή  ένα σκυλί και οι υπάλληλοι φοβήθηκαν να μπουν μέσα να  
αποτυπώσουν. Εισηγούμαι λοιπόν την άσκηση πρωτοκόλλου διοικητικής αποβολής  
κατά του Στέφανου Κυνηγόπουλου από την έκταση αυτή. 
 Τσιάρας: Πότε διενεργήθηκε η αυτοψία μετά την καταγγελία;  Γιατί τελικά, 
όπως είπε ο κ. Δήμαρχος, δόθηκε προθεσμία  στον καταγγελλόμενο να μαζέψει τις 
αυθαίρετες κατασκευές από το κοινόχρηστο σε χρήση τεμάχιο; 
 Γκαμπέσης: Δεν ξέρω αν έγινε προσπάθεια άλλη φορά να γίνει αυτοψία, γιατί 
ενδεχομένως να έχει μέχρι σήμερα διαμορφωθεί νέα κατάσταση και να έχει 
ελευθερωθεί ο χώρος, οπότε να μην προβούμε σε καμία  ενέργεια. 
 Δήμαρχος: δεν γνωρίζω πότε έγινε η καταγγελία, γνωρίζω ότι η αυτοψία έγινε  
στις 7-9-05 από την υπηρεσία. Αυτό γράφει στο υπηρεσιακό σημείωμα η υπηρεσία. 
Σήμερα δεν πήγαμε να δούμε αν υπάρχει. Είναι εδώ ο κ. Κυνηγόπουλος  αν θέλει 
μπορεί να μας πει. 
 Σ. Κυνηγόπουλος: Σήμερα έχει τελειώσει η απομάκρυνση όσων αναφέρατε, 
δεν έχει απομείνει τίποτε, περιμένω να ‘ρθει το μηχάνημα  να δείτε και τα ντουβάρια 
γκρεμισμένα, αυτά που υπάρχουνε, αυτό που μου έκανε εμένα εντύπωση ήτανε το 
εξής:  Ότι μέσα σ΄ αυτή την καταγγελία υπήρχανε και πράγματα  που ουσιαστικά δεν 
δημιούργησα εγώ. Η καταγγελία μιλούσε για ντουβάρια τα οποία είναι φτιαγμένα το 
1947, για αποθήκες τις οποίες δεν δημιούργησα εγώ. Λοιπόν μου δίνεται κάποιος 
χρόνος να τα απομακρύνω και ξαφνικά  έρχεται  και η δεύτερη υπηρεσία για να κάνει 
την καταγραφή. Όταν μου δίνουνε προθεσμία μέχρι τις 15 Οκτωβρίου να τα 
απομακρύνω, γιατί έρχονται νωρίτερα, πριν από τις 15, να κάνουμε την πιστοποίηση, 
για ποιο λόγο; Προϋπήρξε μία αίτηση δική μου  από το 2003. Κάποιοι υπάλληλοι  δεν 
έκαναν σωστά τη  δουλειά τους. Δεν προωθήθηκε δηλ. η συγκεκριμένη αίτηση
 Δήμαρχος: Μετά την τοποθέτηση του κ. Κυνηγόπουλου, προτείνω να 



αναβληθεί το θέμα, προκειμένου να επανεξεταστεί από την υπηρεσία, να γίνει εκ 
νέου αυτοψία για να διαπιστώσουμε αν πράγματι απομακρύνθηκε από την έκταση 
αυτή. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 6-10-2005 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Β. Γιαννουλάκη. 
2.- Τις προτάσεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων, όπως αυτές αναπτύχθηκαν 
κατά τη συζήτηση του θέματος. 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Αναβάλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του 3ου θέματος «Εγκριση ή 
μη άσκησης πρωτοκόλλου διοικητικής αποβολής κατά του Στέφανου 
Κυνηγόπουλου» προκειμένου να επανεξεταστεί από την υπηρεσία του Δήμου με την 
διενέργεια εκ νέου αυτοψίας για τη διαπίστωση της απομάκρυνσης ή μη του 
παραπάνω από το αριθ. 2847 κοινόχρηστο δημοτικό τεμάχιο που βρίσκεται στο Ο.Τ. 
484 και είναι χαρακτηρισμένο ως χώρος Πρασίνου.  

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  608 / 2005 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ν. Κεχαγιόγλου Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Γουναράς Σ. Μηλιόπουλος 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Τσιάρας 
 Γ. Τροχόπουλος Η. Σοφιανίδης 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά   

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  18-10-2005 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


